
Protokół Nr XVII 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 31 grudnia 2019 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 8 3 6 , a zakończyły o godz. 8 4 6 . 
W obradach sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2019 -
2031 - projekt NrXVII/105/2019, 

- zmian w budżecie gminy na 2019 r. - projekt Nr XVI 1/106/2019, 
- zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok - projekt Nr XVII/107/2019. 

4. Wolne wnioski i informacje. 
5. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. 

Obrady XVII sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - pana 
A. Tuza, panią Skarbnik Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników UMiG, oraz 
radnych. 
Zaznaczyła, że obecna sesja, w związku z zakończeniem roku, zorganizowana jest 
w trybie nadzwyczajnym i porządek obrad zawiera tylko niezbędne elementy do 
przeprowadzenia sesji RM. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XVII sesji i zwróciła się do radnych o zgłoszenie wniosków co do zmiany lub 
uzupełnienia porządku obrad tej sesji. Takie wnioski nie zostały zgłoszone. 
W związku z czym poddała pod głosowanie proponowany porządek obrad i porządek 
ten został przyjęty jednogłośnie -15 głosów „za". 

Ad. 3. 

W tym punkcie porządku Rada Miejska przystąpiła do rozpatrywania i uchwalania 
uchwał. Pierwszy rozpatrywany projekt uchwały dotyczył zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2019-2031. Przewodnicząca Rady 
Miejskiej poprosiła panią Skarbnik o przedstawienie w skrócie ponieważ już były 
omawiane ale brak było nagłośnienia sali. 
Skarbnik Gminy - pani Alicja Kłonicka wyjaśniła, że w załączniku nr 1 do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2019 - 2031 wprowadza się następujące zmiany: plan 
dochodów budżetowych i plan wydatków budżetowych roku 2019 zostały 
zmniejszone do wysokości danych ujętych w uchwale budżetowej na rok 2019: 



- na podstawie decyzji Ministra Finansów zwiększono plan subwencji ogólnej 
o kwotę 23.443,00 zł, 

- zwiększono dochody z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 
alkoholowych o 131,25 zł. 

Dochody budżetowe po zmianach wynoszą - 31.116.045,33 zł. 
Po stronie wydatków zmiany są wynikiem zwiększenia dochodów budżetowych 
w kwocie 23.574,25 zł. 
Ogółem wydatki po zmianach wynoszą - 35.316.045,33 zł. 
W wyniku wprowadzonych zmian kwota deficytu budżetowego wynosi -
4.200.000,00 zł. 
Pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 15 
głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XVII/105/ 2019 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnie pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Dochody budżetowe zwiększone zostały o kwotę - 23.574,25 zł, w tym: 
- na podstawie decyzji Ministra Finansów zwiększono plan subwencji ogólnej 

0 23.443,00 zł, 
- wprowadzono dochody z tytułu opłat na sprzedaż napojów alkoholowych -

131,25 zł. 
Dochody budżetowe po zmianach wynoszą - 31.116.045,33 zł. 
Po stronie wydatków wprowadzono zmiany: 
- dział 801 - Oświata i wychowanie - w szkołach podstawowych - przeniesiono 
wydatki pomiędzy paragrafami w kwocie 2.600,00 zł; w oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych przeniesiono wydatki pomiędzy paragrafami w kwocie 
1.442,00 zł, 

- dział 851 - Ochrona zdrowia - zwiększono wydatki o 131,25 zł na zakup materiałów 
1 wyposażenia na realizację Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi 
i Narkomanii, 

- dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększono wydatki 
na oświetlenie uliczne o 23.443,00 zł. 

Ogółem wydatki po zmianach wynoszą - 35.316.045,33 zł. 
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą glosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -15 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XVII/106/ 2019 
(o treści jak w załączeniu) 

Ostatni projekt uchwały XVII sesji RM, który przedstawiła Przewodnicząca RM 
dotyczył zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok. 
Pan Sławomir Kręcisz - koordynator GKRPAIkoh. wyjaśnił, że konieczność 
dokonania zmian w preliminarzu wydatków GKRPA na 2019 rok o kwotę 131,25 zł 
wynika z wprowadzenia do preliminarza na 2019 r. środki finansowe pochodzące 
z opłat pobieranych za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 



Kwota ta zostanie przeznaczona na zwiększenie o 131,25 zł wydatków GKRPA na 
funkcjonowanie świetlic środowiskowych na terenie gminy Szydłów: energia, gaz, 
węgiel, zakup sprzętu, materiałów, środki czystości, umowy zlecenia i inne - pkt 6 
preliminarza. 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -15 głosami „za". 

W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali: 
- pan Andrzej Tuz - Burmistrz Miasta i Gminy przywitał pracowników UMiG, radnych 

i poinformował, że w dniu 30 bm. został odebrany i przyprowadzony do Szydłowa 
nowo zakupiony autobus, który będzie służył do dowożenia dzieci do szkół. 
Zakupiony autobus to lveco Daily, rok produkcji 2019, który jest wyposażony w 22 
miejsca dla pasażerów siedzących + kierowca i pilot oraz 8 miejsc stojących. 
Na zakończenie życzył wszystkim zebranym udanej zabawy sylwestrowej oraz 
Szczęśliwego Nowego Roku 2020.. 

- radny Ireneusz Jastrząb - powiedział, że jeżdżąc drogą od Brzezin do Szydłowa 
obserwuje, iż na działce gminnej przy wjeździe do Szydłowa sporo się dzieje 
- drzewa zostały wycięte i teren działki wyrównano - zapytał Burmistrza, co tam 
będzie robione. 

Burmistrz zapytał czy chodzi o działkę w Brzezinach, a radny I. Jastrząb wyjaśnił, że 
chodzi o działkę w Szydłowie, naprzeciw „EMIZET" -u na ul. Brzezińskiej. 
Burmistrz odpowiedział, że jest to działka prywatna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad został w pełni 
zrealizowany i dokonała zamknięcia obrad XVII sesji rady miejskiej w Szydłowie. 
W imieniu własnym złożyła wszystkim zebranym życzenia zdrowia i wszelkiej 
pomyślności, aby Nowy 2020 Rok był jeszcze lepszy niż ten miniony. 

Protokołowała 

UCHWAŁA Nr XVII/107/ 2019 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 4. 

Ad. 5. 

Teresa Kanisżewska 


